
Protokoll fra styremøte 16.01.2018 hos Turid Haaland. Døbakveien 1 b, 1619 
Fredrikstad 

Tilstede: Ken Jackson, Anders Hauge Olsen, Turid

Forfall: Irene Antonsen, Kjetil Ingebrigtsen

Saksliste 

Sak 1/18 Godkjenning av innkalling

Vedtak     Innkalling godkjent

Sak 2/18 Godkjenning av saksliste

Vedtak     Saksliste godkjent

Sak 3/18 Godkjenning av protokoll 08.12.2017

Vedtak     Protokoll godkjent

Sak 4/18 Nytt lokal for NHF Fredrikstad

Vedtak    Styret vil ha oppklaring på 3 viktig

                 bestemmer seg for å leie lokalet: Leien koster kr 30.000 i

                 året, de tre viktige oppklaringene er følgene: Om Momsen

                 er i prisen, om det er andre utgifter utenom leien og leietid.

                 Ken Jackson skal snakke med leietageren og gi styret

                 beskjed via FB. Vi må gi beskjed uke 4.

Sak 5/18 Årsmøte 

Vedtak     Styret finner en ny Revisor etter Årsmøte 2018, da Willy 

                  Aagaard skal ta over regnskap ett

Gjenvalg: Ken Jackson, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland, Anne

                  Nilsen, Ken Jackson snakker med Kjetil Ingebrigtsen og

 

fra styremøte 16.01.2018 hos Turid Haaland. Døbakveien 1 b, 1619 

Tilstede: Ken Jackson, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland, Anne-Lise Nilsen

Kjetil Ingebrigtsen 

Sak 1/18 Godkjenning av innkalling 

Vedtak     Innkalling godkjent 

Sak 2/18 Godkjenning av saksliste 

Vedtak     Saksliste godkjent 

Sak 3/18 Godkjenning av protokoll 08.12.2017 

Vedtak     Protokoll godkjent 

Sak 4/18 Nytt lokal for NHF Fredrikstad 

Vedtak    Styret vil ha oppklaring på 3 viktige ting før styret 

bestemmer seg for å leie lokalet: Leien koster kr 30.000 i

, de tre viktige oppklaringene er følgene: Om Momsen

er i prisen, om det er andre utgifter utenom leien og leietid.

Ken Jackson skal snakke med leietageren og gi styret

beskjed via FB. Vi må gi beskjed uke 4. 

Vedtak     Styret finner en ny Revisor etter Årsmøte 2018, da Willy 

Aagaard skal ta over regnskap etter Per Morten Gundersen.

Gjenvalg: Ken Jackson, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland, Anne

Nilsen, Ken Jackson snakker med Kjetil Ingebrigtsen og

fra styremøte 16.01.2018 hos Turid Haaland. Døbakveien 1 b, 1619 

Lise Nilsen 

 

bestemmer seg for å leie lokalet: Leien koster kr 30.000 i 

, de tre viktige oppklaringene er følgene: Om Momsen 

er i prisen, om det er andre utgifter utenom leien og leietid. 

Ken Jackson skal snakke med leietageren og gi styret 

Vedtak     Styret finner en ny Revisor etter Årsmøte 2018, da Willy  

er Per Morten Gundersen. 

Gjenvalg: Ken Jackson, Anders Hauge Olsen, Turid Haaland, Anne-Lise 

Nilsen, Ken Jackson snakker med Kjetil Ingebrigtsen og 



                   Irene Antonsen om de vil ta gjenvalg da de ikke var på  

                   Styremøte. 

                   Forslag fra Ken Jackson: Willy Aagaard blir invitert på neste  

                   styremøte for å gå igjennom regnskapet til NHF 

                   Fredrikstad, styret var enig i dette. 

                   Da skal også Årsberetningen være ferdig til underskriving. 

Sak 6/18 Medlemsmøte Februar 2018 

Vedtak    Anne-Lise Nilsen ringer St Croix om og få leie lokalet den 

                 28.02.2018 kl 18.30. Bedre Liv kommer og snakker litt om 

                 produktene de har. Til servering blir det kaffe og 

                 jubileumskake. Om ikke Enklere Liv kan så spør vi om 

                 Brannvesenet kan komme denne gangen. 

Sak 7/18 Extra Stiftelsen – Søke på midler 

Vedtak    Styret diskuterte hva NHF Fredrikstad skal søke midler på og 

                 det ble noen forslag: Sommerfest for medlemmene, 

                 tilgjengelighet. Søknadsfrist er 15 mars, styret ble enige 

                 om at det skulle diskuteres mere på FB 

Sak 8/18 Stan Torvbyen 2018 

Vedtak     Styret ble enige om å fortsette med stan, Turid Haaland 

                   hører med Torvbyen i Fredrikstad om vi kan stå der i år 

                   også, Anne-Lise Nilsen snakker Østfoldhallen om vi kan stå 

                   der å ha kakelotteri. 

Sak 9/18 Juleutlodning 2018 

Vedtak     Styret skal tenke på dette forslaget til neste møte. 



Sak 10/18 Eventuelt 

                   En sak ble tatt og det var bestille penn og levere ut til 

                   Medlemmene. 

Vedtak       Styret ble enige om å sette ut dette. 

 

Møtet hevet kl 20.50            Neste møte blir 13.02.2018 hos Turid 

                                                                                Haaland  

 

 

Anne-Lise Nilsen 

Sekretær.  

  

 
 


